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Overleg vertraagt Greenport
� Venlo, Venray, Helden, Horst aan de Maas en Gennep verviervoudigen bijdrage

Door Paul Bots

Tot die conclusie komen de vijf
aangesloten gemeenten van de
Regio Venlo. Naast Venlo zelf
zijn dat Venray, Helden, Horst
aan de Maas en Gennep. De vijf

VENLO � Bij de ontwikkeling
van de zogeheten Green-
port Venlo gaat veel te veel
tijd verloren met vergade-
ren. Het initiatief komt
daardoor onvoldoende van
de grond, terwijl de dead-
line van Floriadejaar 2012
snel dichterbij komt. 

baseren hun standpunt onder
meer op de bestuurskrachtme-
ting van de provincie waarin
wordt geconcludeerd dat ze in
hun uppie niet de capaciteit
hebben om grote projecten van
de grond te krijgen. Om het tij
te keren, verviervoudigen de
aangesloten gemeenten hun
bijdrage aan de Regio Venlo. De
regio neemt in ruil daarvoor ex-
tra personeel aan dat de taken
van de individuele gemeentelij-
ke ambtenaren kan overne-
men. Daardoor zijn er minder
overlegrondes nodig om iets

van de grond te krijgen, hoopt
de regio. In de toekomst wordt
de bijdrage mogelijk verder ver-
hoogd, blijkt uit het voorstel
dat de gemeenten aan hun
raadsleden gaan voorleggen.
De gemeenten betaalden tot nu
toe jaarlijks een euro per inwo-
ner aan het samenwerkingsver-
band Regio Venlo. Dit wordt, als
de gemeenteraden akkoord
gaan, opgeschroefd naar vier
euro per inwoner, zo’n acht ton
in totaal. 
„We hadden de ambitie om een
Mercedes te rijden, maar we tuf-

ten rond in een Trabant”, stelt
de Venlose wethouder Mark
Verheijen over de huidige gang
van zaken. „Om het ondiploma-
tiek te zeggen: we waren heel
veel bezig om elkaar bezig te
houden.” Door meer macht bij
de centrale regio neer te leggen,
neemt de slagkracht toen, ver-
wacht hij. Ook hoopt de wet-
houder dat het Rijk en de pro-
vincie met meer geld over de
brug komen als de regio beter
samenwerkt. 
Greenport Venlo moet dé eco-
nomische motor voor de regio

worden. Zo komen op het Flo-
riadeterrein gebouwen die na
afloop van de expositie in 2012
dienst kunnen doen als ex-
treem-milieuvriendelijk kan-
toorpark. Vanuit het provincie-
huis klonk eerder al kritiek dat
de regio de ontwikkelingen on-
voldoende stimuleert. Met de
Floriade, die over vier jaar in de
regio wordt gehouden, ontstaat
de ultieme kans om het gebied
op de kaart te zetten. Doordat
de gemeenten te zeer versnip-
perd zijn, gaat er te veel tijd ver-
loren in het vergadercircuit. 


